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Protokół Nr 4/2019

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego
w dniu 26 kwietnia2019 roku.

Posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodticzący Grzegorz Baran.
Powitał on członków Komisji i stwierdzit, Że na obecny stan 5 członków zgodnie z
list4 obecności w posiedzentludział'bięrzę 5 co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji.

Lista obecnoŚci stanowi załącznIknr 1 do protokołu.
Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał :

. Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Kierownika GoPS Agnieszkę Czechowską,
- Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Marylę Domańskę,

Lista obecności stanowi załączńknr 2 do niniejszego protokołu.

Przewo dn iczqcy Komi sj i zap oztał Z proponowanym porz4dkiem po siedzenia,
który stanowi załqcztttknr 3 do niniejszego protokołu i bez uwag został'przyjęty
j ednogłośnie w następuj ęcyrrr brzmieniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2, Prz51ęcie porządku posiedzenia Komisji.
3, P rzyj ę cie protoko fu z p oprzednie go po s iedz enia Komi sj i.

4. Kontrola wydatków Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej w Fałkowie na

realizację zadafiwłasnych i zleconych w I kwartale 2019 roku.
5. Sprawy róznę i wolne wnioski.
6 . Zakonczenię po si edzenia.

Do protokołuzpoprzedniego posiedzenia Komisji, które odbylo się w dniu
26 ryarca 2019 roku nie zgłoszono uwag i został' onprzyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.4.
Na wstępie głos zabrałaKierownik Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej

Agnieszka Czechowska i poinformowała o wydatkach na zadania własne i zlecone w I

kwartale bieżąc e go mroku.
Gminny ośrodek Pomocy Społecznej w Fałkowie w okresie od I do III 2019 r.

objął pomoc4 społeczną I33 rodziny o liczbie osób 338.
Decyzjąprzyzrano świadczenia dla 199 osób.
Zasiłki stałe - otrzymał'o 38 osób, Iiczba świadczeń |tl,Iiczba osób w rodzinię 47 .

kwota 64.443,97 zł'. w Iymptzyznanę dla osoby samotnie gospodaruj ącej _ 35 na

kwotę 61 801,97 zt, pozostEącęj w rodzinie - 3 na kwotę 2.636 zł.
Zasiłki okresowe - przyznano i wypłacono dla 9 rodzit, Iiczba osób w rodzińe 33 -
Świadczęnia ta kwotę 6.245,66 zł z tego dotacja 6.245,66 zł, w tym przyzflanę z
powodu:
- bezrobocia - 5 rodzin - kwota 2.347,66 zŁ,



- długotrwałej choroby _ 1 rodzina _ 948,00 zł;
- niepełnosprawności - 1 rodzina - 30,00 zł';

- innego powodu - 2 rodziny - f .920,00 zł;
Schronienie opłacono dla 3 osób na kwotę |4.416,50 zł
Usługi opiekuńcze świadczone sQ dIaZI osób - koszt 37.838,34 zt -Itczba świadczeń
r446
SpecjalisĘczne usługi opiekuńcze świadczonę s4 dla I dziecka _ koszt 84I,14 zŁ -
Iiczba świadczeń 16.

Dodatek mieszkaniowy - wypłacono dla 1rodziny na kwotę 227,56 zt'

Wynagrodzenie z Ętułu sprawowania opieki nad osobą ubezwłasnowolnion4_
wypłacono dla 1 opiekuna na łączną kwotę 450,00 zł
Zasiłkicelowe i specjalne zasiłki celowe: tj. na zaLlp leków, odzieŻy, opału i na
remont _ koszt 3.000 złw tym 1.600 zł specjalne zasiłki celowe, 1.400 zasiłki celowe.
Na rządowy program'' Posiłek w szkole i w domu'' w I kwartale br. wydatkowano
kwotę 24.838,00 zt. ztego środki własne - 15.35I,00 zł, dotacja -9.487,00zł.
1) Na dożywianie dzieci inłodzieiy w szkołach wydatkowano kwotę: 8.748,a0 zł z
tego Środki własne- 5.02|,00zł, dotacja - 3.727 ,00 zł.,

Wydano 4.062 posiłków dla 91 dzięci:
- w formie pełnego obiadu skorzystało 5 dzieci
- jednego dania gorQcego 86 dzieci.
obiady opłacono w Szkołach Podstawowych w Czermnie i Fałkowię orazw
Gimnazjum w Fałkowie, w Specjalnyrrr ośrodku szkolno-Wychowawczym w
Baryczy i Bursie Szkolnej w Końskich.
2) Pomocą w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywnoŚci - skorzystało
51 rodzin, Iiczba osób w rodzinię I43.
Kwota wydatkowana_ 16.090,00 zł ztego środki własne - 10.436,79zł', dotacja-
5.760 zŁ.

GOPS opłacił składkę zdrowotna od osób pobierających zasiłek stały w ł4cznej
kwocie 5.653,2I zł.
Razem na pomoc społeczną w I kwartalę 20I9r. zostało wydatkowanę 150.782 zł.
ośrodek Pomocy Społecznej realintje rownieŻ zadanie z zakresu Świadczeń
roĘinnych or az funduszu alimentacyj nego.
W I kwartalebieżzqcego roku wydatkowanoł'ącznqkwotę 537 '03f ,66 zł.
Gminny ośrodek Pomocy Społecznej odprowadził składkę zdrowotn4 od osób
pobierających świadczęniarodzinne w kwocie 4'409,28 zł.

GOPS odprowadził składkę na ubezpieczenię emerytalno-rentowe za osoby
pobieraj4cę świadczęnia pielęgnacyjne w kwocie 3I.69f ,25 zŁ.

Na świadczenię wychowawcze (500+) wydatkowano w I kwartale 20I9r. wraz Z

obsfugą 720.325,78 zł'.

GQPS w okresie od I _ IIIf0|9r. z Podprogramu P)PZ 2018, który obowiązuje do
miesi4ca VII 2019r. wydał I paczkę ŹywnoŚciowę dla 355 osób z terenu gminy
Fałków.
Wartośó przywlezionej żywności wyrro si 1 6.7 7 8,28 zł, tonai 2.9 57,80 kg.



Wydane artykuły spoŻywcze: m1eko UHT (720kg), ser podpuszczkowy dojrzewający
(500 kg), kabanosy wieprzowe (1'27,80 kg), olej rzepakowy (810 kg), ryż biały (800

ke).
Informacja Kierownika GoPS stanowi załącztIknr 4 do niniejszego protokofu.

Komisj a po przeprowadzeniu kontroli dokument acji przedtozonej przez

Kierownika GoP S stwięrdził a, ie zgodtie z przeztaczętiem zostały poniesione

w I kwarta\ę 2019 roku wydatki na reallzację zadafi własnych i zleconych.
Ad.pkt.5.

Nawstępie głos zabrał' Przewodnrczący Komisji Grzegorzbaran, który
poinformował o zbliżających się wyborach przedstawicieli do Izb Rolniczych.
W zwięzku ztymzwrócit' się on do uczęstników posiedzenia o zainteresowanie tym

tematem mieszkańców między innymi o zgł'aszanie kandydatów do tych wyborów.
Następnie gło s zabr ał radny Jaro sław Kaczmar ęk, który zgłostł p otrzeb ę

uwałowania terenu placu zabaw w Sulborowicach przedrozpoczęciem sezonu.

Wójt Henryk Konieczny wyj aśnił, Że temat ten jest \tlŁL Znany Zasugerow ał aby

przedtyrrri pracami teren wzruszyć gIebogryzarkę, sugestię Wójta poparł radny

Kaczmarek.
Radna Agnieszka Zerka-Zgatiacz poinformowaŁa, ię nię wszystkie pobocza

dróg jak rowtięŻprzydroŻne rowy zostały oczyszczone po sezonie zimowym.
Będ4c przy głosie poinformowała ona równiez o Śmieciach znajduj4cych się zarówno

w rowach przy drodze powiatowej do Starzechowic jak również w okolicznych lasach.

Następnie radna poinformowała, że w miejscowości Starzechowice znajduje się

drzewo dębu, które ze względuna swój wiek mozę byó pomnikiem przyrody.

Zwńciła się ona o zainteresowanie się t4 Sprawą.

Przewodniczqcy Komisji Grzegorz Baran zwrocił' uwagę' Że w poprzednich

latach poboczaprzy drogach powiatowych byŁy sprzqtane po okręsie zimowyn jednak

w roku bieiącymnie wszędzie to zostało zrobione.
Ad.pkt.6.

W zw iązlal zę zr e alizowani em p orz 4dku P rz ew o dn iczący Komi sj i p o dzi ękow ał

wszystkim zaudział' i zamkn$ posiedzenie.
Na tym protokół zakonczono.
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